
Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de Gemeente Boekel 

Betreft: Onderzoeksresultaten wegtracé A1 Dotterbloem – Rosoliemolen 

 

Geacht college en leden van de gemeenteraad, 

 

In aansluiting op de bijeenkomsten van de klankbordgroep op 27 januari,           

10 maart en 17 april in het gemeentehuis, willen wij als bewoners van de 

Rosoliemolen onze reactie geven op de gepresenteerde onderzoeksresultaten 

met betrekking tot het nieuwe wegtracé tussen Dotterbloem en Rosoliemolen. 

Namens de bewoners van de Rosoliemolen willen wij Buro Kragten en Hans van 

Zutven bedanken voor de duidelijke en fijne manier van samenwerken.             

Met verbazing en onbegrip hebben wij dan ook kennis genomen van de 

beschuldigingen vanuit de Lage Schoense van vooringenomenheid aan het adres 

van Buro Kragten en/of de Gemeente Boekel. Wij willen dan ook benadrukken 

dat de inwoners van de Rosoliemolen met klem afstand nemen van deze 

woorden. 

Inhoudelijk hebben wij als inwoners van de Rosoliemolen de onafhankelijke 

analyses tot ons genomen. De aanbevelingen vanuit Buro Kragten zijn duidelijk: 

De zogeheten blauwe variant, waarbij de weg langs de sloot wordt aangelegd, 

komt duidelijk als meest logische en duurzame keuze naar voren. Belangrijk 

aspect is dat daarmee een groot stuk van het spaarzame groen binnen de 

gemeente Boekel als een geheel behouden blijft, zonder tussenkomst van een 

doorgaande weg. 

Buiten dit zorgt deze variant voor: 

• Behoud van de bestaande wadi’s, essentieel voor wateropvang en 

biodiversiteit; 

• Voorkomt het binnen schijnen van autolampen op woningen aan 

Dotterbloem, Rosoliemolen en Molenstraat; 

• Verbetert de verkeersdoorstroming richting Molenstraat en voorkomt 

sluipverkeer via het Bovenstehuis; 



• Beschermt de leefomgeving van diverse dier- en plantensoorten; 

• En doet recht aan de langetermijnvisie op ruimtelijke kwaliteit in onze wijk. 

• Zorgt voor minder geluidsoverlast aan de Rosoliemolen 

 

In het aan de raad ingekomen stuk nummer 5 “Aanvulling Verslag KBG Wijk Lage 

Schoense”, paragraaf 4.2.2, wordt een suggestie gedaan dat “…de huizen van de 

Rosoliemolen destijds gebouwd zijn met mogelijk, betere of andere, 

geluidwerende maatregelen omdat bij de bouw rekening is gehouden met de 

mogelijke komst van een nieuwe ontsluitingsweg.” Wij willen als inwoners aan de 

Rosoliemolen benadrukken dat deze suggestie pertinent onjuist en totaal 

ongegrond is. Bij de aankoop van onze percelen aan de Rosoliemolen is ons 

tevens voorgehouden dat wij aan een groen park zouden komen te wonen. Om 

die reden zijn onze woningen dan ook gebouwd met zicht en een open voortuin 

richting de groenstrook. 

Een van de ondernemers onder ons weet dat er juist onder de blauwe variant 

(langs de sloot aan de Lage Schoense) reeds puin is aangebracht met het oog op 

een mogelijke weg. Dit maakt deze blauwe variant niet alleen ecologisch, maar 

ook financieel en technisch een logische keuze. 

Graag willen wij nogmaals benadrukken dat de uitkomsten van Buro Kragten 

gebaseerd zijn op objectieve metingen en onderzoeken, uitgevoerd door een 

professioneel en onafhankelijk tekenbureau. Voor ons zou het dan ook 

vanzelfsprekend zijn dat een dergelijk onderzoek en adviezen serieus genomen 

worden bij de besluitvorming. 

In de wetenschap dat een eerder onafhankelijk onderzoek naar de varianten voor 

de Waterval, met zeer duidelijke uitkomsten en aanbevelingen, uiteindelijk is 

genegeerd door de Raad, baart ons zorgen. Deze onderzoeken kosten de 

gemeenschap veel geld en worden zorgvuldig uitgevoerd mét participatie van 

burgers. Het negeren van dergelijke onderzoeken voelt als een klap in het gezicht 

van ons als betrokken bewoners. Dit zou namelijk voor ons wél aantasting zijn van 

het participatieproces. En daarom vragen wij de gemeenteraad met klem om de 

aanbevelingen van Buro Kragten leidend te maken in de besluitvorming. 

 



Tot slot willen wij benadrukken dat in een gemeente waar de grootste politieke 

partij zich profileert als voorvechter van groen en duurzaamheid, het verdwijnen 

van wederom een waardevol stuk natuur extra wrang is. Wij doen een beroep op 

u om dit proces rechtvaardig, toekomstgericht en met respect voor de 

leefomgeving af te ronden. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens bewonersgroep Rosoliemolen – Boekel 


